

第二届国际中文教学云端研讨会

Registration Form 报名表格

日期: 5月29日(星期六)&5月30日(星期日) / 1:00pm - 6:30pm							
参会费用: □ S\$128.40 (含消费税)(5月7日前报名) □ S\$160.50 (含消费税)				*报名截止日期: 2021 年 5 月 14 日			
	Oψ100, 00 (含/β	<u>東 407</u>			11/14/14/17/16	2021 / 0 / 1 1 4	
英文姓名			F	中文姓名			
Name			Chi	nese Name			
性别	男 / 女	身份证/护照号码			手机号码		
Gender	74 1 75	IC / Passport no.		,	Mobile no.		
工作单位				职务.			
Employer				ecupation			
通讯地址							
Mailing Address							
是否为《国际中文教师证书》继续教育课程学员? □ 是 □ 否							
电子邮箱 Email	mail *此为发送"云端会议室"链接,请填写工整。 The link of "Cloud Conference Room" will be sent to this email, please fill in neatly						
请问您是通过什么渠道了解此次的云端研讨会? How did you learn about our cloud symposium?							
□ HSK 官网 (HSK Website) □汉考国际官网 (Chinesetest Website) □ 微信 (WeChat) □ Facebook							
□ HSK 职员(HSK Staff) □朋友/同事推荐(Recommended by friends/colleagues) □ 其他 (Others)							
报名方式 Registration Methods:							
1、新加坡:							
a) 填写报名表并签名后, 电邮至: <u>hskform@crestar.com.sg</u> , 通过 Paylah 或 Paynow 方式付款。							
b) 亲临HSK考试中心缴交报名表,以现金、NETS、*MasterCard 或 *VISA支付。							
(*如使用信用卡需额外支付银行手续费)							
c) 邮寄报名:填妥报名表并签名后,附上支票。划线支票抬头请写 HSK CENTRE (CRESTAR)。							
Singapore: a) Fill in and mail your registration form, email to hskform@crestar.com.sg . Please make the payment by Paylah or Paynow.							
b) Hand in your registration form to HSK Centre (Crestar). Please make payment by cash, NETS, MasterCard or VISA. For MasterCard or							
VISA payment, the bank administration fee will be charged.							
c) Mail your registration form to the following address. Payment by cheque must be made payable to HSK CENTRE (CRESTAR)							
2. 新加坡以外海外报名者,请联系科思达孔子课堂安排报名和付费。							
For applicants from countries outside of Singapore, please contact Confucius Classroom (Crestar) to arrange for registration and payment.							
备注 Notes: 1. 报名完成后因个人因素无法如期参加,所缴付之费用 不予退还及延期 。							
Fees are non-refundable; date unpostponable should there be cancellation by applicant due to personal reasons.							
2. 所提供身份证件资料/号码,仅供 HSK 部门相关活动、课程报名使用。							
IC/Passport provided for HSK Centre (Crestar) is strictly for relevant activities and registration purposes only.							
申请人签字 Signature of Applicant 日期 Date							

HSK CENTRE (CRESTAR) 地址: 30 Orange Grove Road #07-00, RELC Building Singapore 258352